## 國立屏東科技大學圖書與會展館 通知

聯絡人及電話:趙安琪(分機 7266)

受文者:如正、副本

發文日期:中華民國一○五年三月二十八日

發文字號:屏科大圖典字第 10503 號

速別:普通件

密等及解密條件或保密期限:普通

附件:

主旨:配合本校期中考,圖書與會展館於105年4月11日至4月 24日期間,延長1樓閱覽室開放時間及提供地下室1樓(B1) 悅讀園學習共享空間,供師生利用。

Library Learning Commons at B1 will be open on Apr. 11 to Apr. 24.

## 說明:

- 一、配合本校期中考,圖書與會展館地下室 1 樓(B1) 悅讀園學習共享空間開放日期為 105 年 4 月 11 日至 4 月 24 日,開放時段為週一至週五(09:00~21:00),週六及週日(10:00~16:00)。 Library Learning Commons at B1 will be open on Apr. 11 to Apr. 24. The opening hours are Monday to Friday: 9.00am 9.00pm and Saturday to Sunday: 10.00am 4.00pm.
- 二、另1樓閱覽室延長開放時間為:週一至週五(08:10~23:00), 週六(09:00~20:00),週日(09:00~17:00)。

The opening hours of the reading room at the library first floor are Monday to Friday: 8.10am - 11.00pm, Saturday: 9.00am - 8.00pm and Sunday: 9.00am - 5.00pm.

- 三、開放範圍為悅讀園之閱讀區及討論室,用餐區暫不開放。
  The open sections of Learning Commons include the reading area and the meeting rooms. Dining area is now temporarily close.
- 四、悅讀園服務對象為本校教職員工生,請持本校有效證件刷卡入內閱覽。

The Learning Commons is designed to serve NPUST's faculty and students. Please use the valid NPUST's ID card to enter this area.

五、使用方式請詳參閱「國立屏東科技大學圖書館學習共享空間管理規則」。

Detail information of how to use the Learning Commons please take the "National Pingtung University of Science and Technology Library Learning Commons Management Regulation" as reference.

六、使用閱覽空間請勿以書物占位,離開座位超過30分鐘,須讓 位予他人使用。離館時應將一切私人物品帶走,如有遺失,本 館概不負責。

Do not reserve seats with goods for others or refuse anyone to sit beside you. Leaving the seat for more than 30 minutes indicates that the user is no longer occupying the seats. The library has the right to vacate the seat for other users. Do not leave your personal belongings unattended since the library will not be held responsible for loss.

七、請衣履整潔,勿在閱覽空間內進食、睡眠及吸煙,以維持整潔。 請勿播放音樂及使用行動電話,以維護閱覽品質。 Users must be decently dressed. Do not eating, drinking, sleeping or smoking in the library and Learning Commons. Users should turn off their phone or set it to silence mode, and songs should not be played publicly.

八、凡有任何妨礙他人閱讀的舉動及行為,一律請其離館。
Those who behave in the manner that disturbs others from studying will be requested to leave the library and Learning Commons.

正本:本校各系(所)、全校師生

副本:事務組(保全人員)、教學資源中心、圖書與會展館